
Verslag van de jaarvergadering van de wijkraad Echt Zuid d.d. 15 januari 2020

AANWEZIG : Dhr. Janssen, Dhr. Dirks, Dhr. Goossens, Mevr. van Wegberg, 
Mevr. Op het Veld en Mevr. Pustjens: allen namens het bestuur 
van de Wijkraad Echt Zuid. 

Het mailadres van het secretariaat is: wijkraadechtzuid@gmail.com. 

Dhr. en Mevr. Wolfs, Dhr. en Mevr. van Bree, Dhr. en Mevr. 
Beunen, Dhr. en Mevr. Graus- van Halbeek, Dhr. en Mevr. 
Demandt, Dhr. en Mevr. Sterk, Dhr. en Mevr. Geraedts, Dhr. en 
Mevr. van der Peijl, Mevr. T. Janssen, Mevr. J. Janssen- 
Tummers, Mevr. Dirks, Mevr. Bergmann-Tummers, Mevr. 
Backhuijs,

 Mevr. Mekel, Dhr. van Troost,  Dhr. Grispen, Dhr. Souverijn, 
Dhr. Moonen, Dhr. Dirchs, Dhr. Slangen, Dhr. van Dael,
Dhr. van Wegberg, Dhr. Pustjens, Dhr. Ritzen, Dhr. Wintraeken, 
Dhr. Kerkhof, Dhr. Everartz,

AFWEZIG (m.k.g.): Dhr. van Vugt, Dhr. Bergmann, Dhr. en Mevr. Moonen,  
                                Dhr. en Mevr. Hees, Dhr. en Mevr. Möderscheim, Mevr. Hayen.
   
1. Opening.

Onze voorzitter Geert Jansssen heet alle aanwezigen van harte welkom bij 
deze jaarvergadering. Er wordt een toast uitgebracht op een ieders 
gezondheid met de beste wensen voor het nieuwe jaar.

Afgelopen jaar zijn Dhr. en Mevr. Tummers (uit de Imkerstraat) ons ontvallen 
en we gedenken beiden met een moment van stilte.

Na de berichten van afmelding (zie boven) wordt de agenda vervolgd.

2. Het jaarverslag 2019:
Dhr. Slangen merkt op dat er in de kopieën onder aan bladzijde 1 een stukje 
tekst is weg gevallen namelijk de naam van onze website: 
                        www.wijkraadechtzuid.nl
Verder heeft de vergadering geen aanvullingen bij het verslag. 
Het verslag wordt vastgesteld met dank aan Marion. Evenals voorgaande 
jaren zal het verslag van de huidige vergadering worden bezorgd aan de 

          aanwezigen (incl. afmeldingen) en door Nico op de website worden geplaatst. 

3. Terugblik naar activiteiten van het afgelopen jaar.
- De nieuwe activiteit ‘Ziet wat de wijk u biedt’ die in mei jl werd gehouden in 
  het jeugdhuis mag als geslaagd worden beschouwd, positieve ervaringen 
  zowel bij deelnemers als bij bezoekers. Zeker voor herhaling vatbaar.
- Aan de fietstocht in juni deden 19 wijkbewoners mee, ze trotseerden de zeer 
  hoge temperaturen voor een mooie tocht langs de kunstwerken van Joop   
  Utens.
- Tijdens de herfstwandeling was het weer zéér slecht hetgeen een flink aantal
  doorzetters niet weerhield van deelname aan een mooie tocht, uitgezet door 
  Jan Sterk en André Everartz.
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- In december werden de jongste wijkbewonertjes verrast met een 
  Sinterklaascadeautje. Prima verzorgd door hulppiet Chantal.
- De eindejaarswandeling, voorbereid door Henk Grispen en Harrie van Neer, 
  kon rekenen op een recordopkomst. Het was erg gezellig op 29 december, 
  zowel onderweg als bij kasteel Limbricht.
- Nieuwe bewoners in onze wijk krijgen een folder met daarin relevante 
  weetjes. De folder is ontworpen door Geert Goossens en wordt zeer positief 
  ontvangen.
Via onze website www.wijkraadechtzuid.nl  is het gezellig nagenieten van de
verslagen van deze aktivteiten en daarnaast kan men op de hoogte blijven van
nieuwe activiteiten.

4. Activiteiten voor het nieuwe jaar.
- Distribueren 30 km stickers voor de groenbakken bij de bewoners van de 

             Gildelaan. Bewoners buiten de Gildelaan die ook zo’n sticker wensen 
kunnen 
             dit melden aan Geert Janssen of Geert Goossens.

- AVG: Bij de komende contributieronde worden de gegevens die het bestuur 
             heeft over de wijkbewoners bekeken en waar nodig aangevuld dan wel 

  gecorrigeerd. 
Inventarisatie ideeën nieuwe activiteiten: 
- Buurt bbq?

           - Wandeling door Maastricht met afsluitend etentje.
- Wijnproeverij met (livar)hapjes.

          We zullen e.e.a. in de bestuursvergadering bespreken en daarnaast is het ten 
          alle tijden mogelijk om ideeën door te geven aan een van de bestuursleden. 

5. Financieel verslag over 2019. 
Helaas is onze penningmeester Ton van Vugt afwezig en Geert heeft de (bijna
onmogelijke) taak om hem te vervangen bij dit agendapunt.
De vergadering heeft geen vragen, het overzicht is helder en duidelijk.

6. Verslag kascontrolecommissie en begroting over 2020.
De kascontrolecommissie bestond dit jaar uit de heren Theo van der Peijl en 
Harry Souverijn. De laatste voert het woord en geeft aan dat alle bonnetjes 
gecontroleerd zijn, Ton op de pijnbank is gelegd en dat er totaal niks 
gevonden kon worden: Alles klopt! Een welverdiend compliment voor onze 
penningmeester aan wie décharge wordt verleend.
De voorzitter bedankt de leden van de kascontrolecommissie en vraagt 
kandidaten voor een volgend jaar. Naast Harry Souverijn wordt John Pustjens 
benoemd als nieuw lid van de kascontrolecommissie onder dankzegging voor 
de 2 jarige bereidheid van Theo van der Peijl die aftredend is.

De begroting voor 2020 is gebaseerd op activiteiten van voorgaande jaren.
Voorstel van Jan Sterk aan penningmeester Ton van Vugt: Breng het kas- en 

           bank eindsaldo samen onder één nieuwe noemer: liquide middelen.
De contributie blijft gehandhaafd op € 10,- zoals reeds sinds de invoering van 
de euro het geval is. Deze kan ook per bank worden voldaan, hetgeen het 
bestuur aanbeveelt. Graag voor 1 mei op bankrekeningnummer 
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NL72ABNA0487492552 t.n.v. Wijkraad Echt Zuid, onder vermelding van 
uw naam én adres.

7. Veiligheid in de wijk.
Wat is er gerealiseerd qua verkeer?
- Bij de Hubo is een gele streep gemaakt hetgeen de veiligheid zeker ten   
  goede komt.
- De varkensruggetjes bij de parkeerstrook (hoek Imkerstraat/ Smedenstraat) 
  zijn weg gehaald hetgeen veiliger is voor zowel fietsers als voetgangers.
- Aanleg 2 extra zebrapaden op de Peyerstraat, deze worden veelvuldig 
  gebruikt. 

Wat verdient nog aandacht?
 - Oversteek nabij bioscoop op de Peyerstraat. Voorstel van Dhr. van Troost is
   om dit te markeren met een kruis.
-  Paaltjes bij de Mulderstraat/Gebroekerstraat bemoeilijken doorgang voor 
   mensen met een rollator, kinderwagens e.d. 
-  Mogelijkheid voor fiets- of voetpad langs Gebroekerstraat.

Er is recent opnieuw overleg geweest met Dhr. Verhaagh (gemeente) en 
bestuursleden. Hierin is onder meer gesproken over de aanleg van een 
fietspad langs de Gebroekerstraat. De gemeente wil dit optisch regelen met 
kleurverschil in asfalt. Geert verduidelijkt de plannen (die gepland staan als de
wijk Bocage gerealiseerd is) ter vergadering met enkele kopieën.
Dhr. van Troost geeft aan dat dit juridisch voor fietsers geen oplossing is. 
Beter zou zijn om dit als fietsstrook aan te merken door er een teken van een 
fietser op te zetten, aldus Dhr. van der Peijl.
Onze voorzitter belooft deze zaak opnieuw voor te leggen aan de gemeente in
de hoop tot een spoedige oplossing te komen.
Dhr. Geraedts vraagt zich af waarom 2 van de 3 zebrapaden wél en de ene 
niet verlicht is. We nemen deze vraag ook mee in het overleg met de 
gemeente.

WhatsApp groepen.
Dhr. Harry Souverijn vertelt dat de 2 WhatsApps-groepen in onze wijk goed 
functioneren. In één van de groepen zit een bewoner van Bocage, geen 
probleem. Onze wijkraad heeft contact gehad met het bestuur van Gebroek en
we hebben afgesproken dat de bewoners van Bocage vrij worden gelaten in 
de keuze voor aansluiting dan wel voor het zelf oprichten van een 
wijkvereniging.

Op de website www.wijkraadechtzuid.nl  kan de informatie over beide 
WhatsApp- groepen nog eens worden nagelezen en is ook te lezen hoe de 
aanmelding verloopt.

8. Kledingcontainer.
Recent is er een kledingcontainer geplaatst op het pleintje bij de Bakkerstraat. 
Navraag bij de gemeente leert dat in het nieuwe afvalbeleid op de plaatsen 
waar papier wordt ingezameld óók kledingcontainers zijn geplaatst. 
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Volgens de vertegenwoordiger van het bedrijf (Beneluxrecycling) worden deze
wekelijks geleegd. Een deel van de opbrengst gaat naar de verenigingen die 
daar ook papier inzamelen.

          Over een half jaar evaluatie over het gebruik c.q. overlast.

9. Zwerfvuil.
Op initiatief van Dhr. Jan Sterk wordt er mogelijk een werkgroep Zwerfvuil Echt
Zuid opgericht. Ter vergadering licht Jan toe:
 * Het is de bedoeling om een keer of 8 per jaar te ʺcleanen”, bijvoorbeeld in 
   de wintermaanden een keer per 2 maanden en in de zomer maandelijks.
 * Jan wil de coördinatie wel op zich nemen.
Navraag leert dat er diverse wijkgenoten aan willen sluiten, de namen zijn 
intussen doorgegeven.
De gemeente Echt-Susteren heeft een contactpersoon Milieuzaken en hier 
wordt contact mee opgenomen.
Via onze website worden verdere plannen gepubliceerd.

10. Bestuursaangelegenheid.
Zoals in de uitnodiging al bekend werd hebben we Mevr. Chantal Op het Veld,
(Bakkerstraat 15) bereid gevonden toe te treden tot het bestuur. Schriftelijke 
stemming is niet nodig en ter vergadering wordt Chantal officieel en onder luid 
applaus  benoemd als bestuurslid.

11. Rondvraag en sluiting.
          Dhr. Slangen geeft aan dat de Smedenstraat niet op de plattegrond van de 

Wijkfolder staat. We zullen dit in een volgende oplage aanpassen.
Mevr. Marie-José Backhuijs vraagt of de data van activiteiten op jaarbasis 

           bekend zijn. Zodra een datum is gepland wordt dit via onze website    
           gepubliceerd.

We danken Nico Möderscheim heel hartelijk voor het up-to-date houden 
van onze fantastische website.

Voorzitter Geert Janssen sluit de jaarvergadering met dank aan eenieder voor 
de positieve inbreng.

Na het officiële gedeelte volgt een gezellig 
samenzijn met een drankje en heerlijk verzorgde 
smakelijke hapjes.
              
                              
Januari 2020, notulant: Marion Pustjens                                             
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